
Protokół Nr 20

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym które odbyło się w dniu 
15 listopada 2016r.

Posiedzenie trwało od godz. 1300 do godz. 14 30 

Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Rosa Sławomir - przewodniczący komisji

2. Kaczmarczyk Marcin - członek komisji

3. Wójcik Grzegorz - członek komisji

4. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji

5. Klusek Ryszard - członek komisji

6. Rasiński Tomasz - członek komisji

W posiedzeniu uczestniczyli: Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy, Pan Zenon 
Zadrożny -  Zastępca Wójta.

Posiedzenie komisji otworzył Pan Rosa Sławomir - przewodniczący komisji powitał 
zebranych i przedstawił następujący porządek obrad:

1. Zaopiniowanie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej.
2. Rozpatrzenie podań.
3. Sprawy różne i wolne wnioski.

Przebieg posiedzenia

Ad. 1 Propozycje do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 -2024 które leżą w 
gestii komisji przedstawił i omówił planowany termin i sposób ich wykonania Pan Zenon 
Zadrożny -  Zastępca Wójta.

Planowane jest zwodociągowanie pozostałych miejscowości Ślężany, Kowalicha, 
Marianów, Stanisławów, Wszebory, Zaścienie, Karolew, Czarnów i Stasiopole.

Na budowę sieci wodociągowych planuje się pozyskać środki unijne w kwocie 2 000 000,00 
zł w ramach PROW WM. Wniosek aplikujący o środki będzie złożony w miesiącu grudniu 
br.)

Planowana jest budowa przydomowych oczyszczalni ścieków

Planowana jest modernizacja i rozbudowa oczyszczalni ścieków. Na wykonanie tej planuje 
inwestycji planuje się pozyskać środki w wysokości 85% wartości w ramach ERPO.



Planowane jest wykonanie dokumentacji projektowej na budowę kanalizacji w 
miejscowościach Chajęty, Guzowatka Trojany i Zaścienie

Przedstawione propozycje Komisja przyjęła jednogłośnie.

Ad. 2 Podania dotyczyły wykupu gruntów przeznaczonych na poszerzenie dróg gminnych 
zostały rozpatrzone przez Komisję w następujący sposób:
podanie p. Brzezińskiego K. o wykup działki nr 327/5 o pow. 132 m położonej w 
Karolewie.
Komisja jednogłośnie przychyliła się do wykupu gruntu za cenę 10 zł za m .
podanie p. Kowalskiego W. o wykup działki nr 38/5 o pow. 116 m2 położonej w Kowalisze
Komisja jednogłośnie przychyliła się do wykupu gruntu za cenę 10 zł za m .
Podanie p. E.Gawińskiej o wykup działki nr 1467/19 położonej w Kuligowie i podanie p. 
K.Baumgart o wykup działki 1465/19 położonej w Kuligowie. W obu przypadkach działki 
stanowią drogi dojazdowe do działek letniskowych.
Z uwagi na koszty związane z wydzieleniem i wypłatą za odszkodowanie Komisja 
postanowiła, że Gmina może przejąć te drogi ale nieodpłatnie.
Ad. 3 W sprawach różnych p. Andrzej Marcinkiewicz powiedział, że istnieje konieczność 
wybudowania parkingu przy Szkole Podstawowej w Guzowatce ale Gmina musiałaby 
wykupić grunt od prywatnego właściciela. Komisja uznała, że najpierw trzeba porozmawiać z 
właścicielem gruntu czy jest zainteresowany jego sprzedażą i za jaką cenę

Przewodniczący Komisji 
Sławomir Rosa


